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                                                                                                                           6.sjednica 

 

                                                                ZAPISNIK 

                                                          (skraćeni zapisnik) 

 

 

                   Sa sastanka sjednice  Školskog odbora koji je održan 08.07. 2021. godine u prostorijama 

Osnovne škole Antun Gustav Matoš, s početkom u 12 sati. Na sastanku su prisutni   članovi Školskog 

odbora: Nevenka Kovačević, Svjetlana Bašić, Luka Jurić,Ruža Drmanović te ravnateljica Ljiljana Bandić. 

Sjednicu je sazvala  ravnateljica škole,Ljiljana Bandić. 

 

 

                                                               DNEVNI RED 

 DNEVNI RED: 

     DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice, 

 

2.Primanje kandidata po završenom natječaju za radno mjesto u školi, 

3. Razno.               

 

Sjednicu je otvorila  ravnateljica Bandić, te predala riječ predsjednici ŠO Nevenki Kovačević. Pod prvom 

točkom dnevnog reda usvojen je zapisnik sa prethodne sjednice te se prešlo na drugu točku dnevnog 

reda. Predsjednica ŠO, je zamolila zapisničarku , ujedno i tajnicu škole da upozna i pročita sve materijale 

vezane za natječaj koje su članovi dobili elektronskim putem na uvid.  Članovima  je pojašnjeno da je OŠ 

Antun Gustav Matoš Tovarnik 17.lipnja, 2021. godine objavila natječaj i to za: za radno mjesto voditelj 

računovodstva –  40 sati ukupnog tjednog radnog vremena – 1 izvršitelj, radi  zamjene djelatnice koja 

koristi  roditeljski dopust  Za  navedeno radno mjesto dobili smo suglasnost nadležnog ureda državne 

uprave te je natječaji objavljen. Ravnateljica Bandić je nakon izvješća Komisije predložila te dobila 

suglasnost za zapošljavanje za slijedeće radno mjesto: 

Zaključak: 

-Za radno mjesto voditelja računovodstva prima se Elvira Cvitković, dipl.oec. 



Pod trečom točkom, ravnateljica je izvijestila članove o nekim temama koje su aktualne u našoj ustanovi. 

 Kako nije bilo više pitanja niti prijedloga, sjednica je završena u 13 sati. 

 

Zapisničar:                                                   Predsjednica ŠO 

 

KLASA:602-02/21-06/6 

URBROJ:2188-94-21-01-01 


